
Ik zou graag voor de NLG commissie de volgende rondvraag willen stellen aan GS over het 
pachtbeleid.

 Waarom heeft GS alleen gekozen voor een beperking van glyfosaat en niet voor bijvoorbeeld 
ook Mancozeb? 
Gelden daar niet dezelfde voorzorgsbeginselen voor?

 Worden bestaande pachtcontracten aangepast n.a.v. deze strengere eisen? 

 In de voorwaarde staat dat het middel toegestaan is na toestemming. 
Onder welke voorwaarden vindt de provincie het een goed idee om toestemming te 
verlenen?

 Gaat deze aangescherpte duurzaamheidseisen verder doorvloeien in de Nota Grondbeleid?


